
 

Referat fra bestyrelsesmøde 28/11 2024 

Tilstede: Hugo, Jette, Eva og Ida  

 

Aktuelt: 

Vandet er nu lukket og tømt af i stald 1 og i ”Krybben” for vinteren. Vandrørene er også isoleret i 

vandspiltorvet i stald 2 og over alle striglepladserne. 

Kroge og presenning er klargjort til den østvendte staldport i stald 2, og denne ligger i foderrummet i stald 2.  

Hugo og Jette er tilmeldt det ekstraordinære repræsentantskabsmøde i DRF den 7/12 i Odense  

HOL har fået ny championatslistefører: Velkommen til Pernille og Tak til Jette Foss 

Christina og Eva har tilmeldt sig stævneudvalget, vi håber på et E-stævne og et D-stævne i 2025.  

Vi er alle OBS på donation af de 10 kæpheste til et godt velgørende formål  

Ny opstaldningskontrakt uden nedvaskning af boksen af pensionærerne selv i juli/august, men med ny pris 

på 1.300, - kr./md. pr. 1/1 2025 vedtages.  

****** 

Ida og Eva: 

- Kontakter pensionærerne mhp. fælles oprydning i fold- og stævneskuret – f.eks. i juleferien - for 

dermed at lave plads i stævneskuret til 2 dækkenholdere på væggen ud mod sygefold 1. 

 

- Går sammen en foldtur og laver en prioriteringsliste over foldreparationer mhp. fælles 

foldarbejdsdag til foråret  

Ida: 

- Tjekker op på underskrifter af referater i bestyrelsesskabet til SKS  

- Tjekker op på kontraktvilkår mv. hos G4S 

- Kontakter Zuzette og herefter Faurkilde mhp. evt. sponsorspring i deres firmafarver og med logo.  

- Kontakter ny anbefalet revisor mht. priser samt HOL´s tidligere revisor mht. overlevering af 

regnskab og bilag og udarbejdelse af årsregnskab for 2024.  



 

Eva: 

- Juleoppyntning af stalden – når man har tid og lyst – nogle er startet  

 

- Juletur 24/12 kl. 11.00, måske den 23/12 – Eva sender besked ud 

 

- Nedtagning af Julepynt 4/1 kl. 13.00 + champagne og kransekage - Eva sender besked ud  

 

- Arrangerer Juniorhygge med miljøtræning / ponygames / eller tilsvarende når lejlighed byder sig og 

sender besked ud  

 

Hugo: 

 

- Kigger på forstærkning af trævæggen i stævneskuret mhp. flytning af dækkenholderne fra stald 1 

 

- Indkøber 2 frostmåtter til frostsikring af toiletvognen – pris ca. 3000,- kr.  

 

- Tager kontakt vedr. boks nr. 3 

 

- Kigger nærmere på forstærkning af bjælken og hullet i ridehuset til venstre for spejlet  

 

- Har konstateret nogle områder næsten uden sand på dressurbane 1 og 2. Vi planlægger derfor en 

refill med ridebanesand 0-4 mm på disse områder til foråret 

 

- Skruer numreskiltene af staldskabene i boks 47 i stald 1  

 

Jette: 

- Kontakter Dansk Oldenborg Avl for præcisering af baner og tidspunkter i september 2025. 

- Holder møde med BM og NM ang. ”før, under og efter liste” ved hestesports- og avlsarrangementer 

- Laver foldskilte med numre på fra 1-11 til alle dagsfoldene 

- Stiller koderne om i foder- og dækkenrummet i stald 1, så det passer med koderne i stald 2  

- Indberetter CFR tal for 2024 senest 31/1 2025 

 

Fastsættelse af datoer for 2025:  

- Fakturering af årskontingent: 22/12 hos Ida  

- Generalforsamling: 25/2 2025 

- Forårsarbejdsdag: 27/4  

- Sommerarbejdsdag: 15/6  

- Efterårsarbejdsdag: 26/10   

 

****** 

Næste bestyrelsesmøde:  16/12 2024 kl. 17.30 


